
Inbreng voor het agendapunt aanpak waterplantenoverlast in het Gooimeer in de 
Commissie Fysiek Domein van de gemeenteraad van Huizen op 26 februari 2020 namens 
negen waterclubs door Rink Jan Slotema van watersportvereniging Gooierhaven. 
Contactgegevens: rjslotema@outlook.com 0622098607  
 
Dank dat u ons in de gelegenheid stelt om in te spreken. Mijn naam is Rink Jan Slotema, ik 
ben voorzitter van Watersportvereniging Gooierhaven en spreek in namens negen clubs die 
varen op het Gooimeer. (bij elke inspreekbeurt groeit dit aantal, zo ziet u maar weer hoe 
waterplantenoverlast clubs kunnen verbinden!) 
 
Zoals u weet zijn wij bijzonder content met het gebalanceerde adviesrapport “Gemeente(n) 
aan het roer” van uw ex-waarnemend burgemeester de heer Heldoorn. Dit rapport noemde 
uitdrukkelijk onze eerdere inbreng over een (structurele) aanpak van de waterplanten . Wij  
toetsen dan ook elke keer de voorstellen van het college aan  de adviezen van de heer 
Heldoorn.   
 
Dit raadsvoorstel kan onze toets der kritiek weerstaan en daarom adviseren wij u om in te 
stemmen met het raadsvoorstel. Daarin staat het volgende: 
 
‘Ter uitvoering van het adviesrapport van dhr. Heldoorn instemmen met een pro-actieve 
aanpak van de waterplantenoverlast in het Huizer deel van het Gooimeer en de komende 
twee jaar in totaal € 30.000,- beschikbaar stellen (€ 15.000,- jaarlijks) voor de hiervoor 
benodigde extra ambtelijke capaciteit.’ 
 
Waarom dit positieve advies en een paar kanttekeningen 
Pro-actief 
Wij zijn content dat het college zich kan vinden in het advies van de heer Heldoorn om pro-
actief aan de slag te gaan. En dat niet alleen maar meer ambtelijk, maar ook bestuurlijk. Dus 
ook zelf pro-actief als bestuurder contact onderhouden met andere bestuurders, zoals van 
de provincie. Steeds weer ook bestuurlijk het Huizer belang inbrengen. En daarnaast ook 
positief dat Huizen gaat participeren in de landelijke ambtelijke werkgroep die de komende 
vijf jaar structurele oplossingen zoekt voor de problematiek. 
 
Sleurteam  
Maar vijf jaar lang onderzoek duurt lang. We snappen dat het een complex probleem is en 
het lastig is een balans te vinden tussen economie en ecologie, tussen waterrecreatie en de 
natuur, maar vijf jaar blijft lang. De heer Heldoorn heeft gepleit voor een sleurteam en bij 
mijn vorige inspraak hebben wij aangegeven, dat wij daar graag aan deelnemen. In het 
raadsvoorstel staat o.a. dat bij verdiepingen het afvoeren van vooral klei lastig en duur is. 
Maar al eerder heb ik gemeld, dat verdiepen ook kan door gewoon het zand onder de klei 
weg te zuigen en de klei gewoon naar beneden te laten zakken. Een heel gebruikelijke 
baggertechniek, aldus een baggeraar die ik sprak. In een sleurteam had ik dat in kunnen 
brengen.  
Aan u als raad het verzoek om het college te vragen wanneer dit sleurteam begint.  
 
 
 



Als eerste vóór de Huizer Kust 
In de kustvisie staat: 
“De eerste plek waar de randmeren weer goed bevaarbaar en vrij van fonteinkruid 
worden, moet voor de Huizer kust zijn.” 
Mooi dat de Coöperatie Gastvrije Randmeren nu gaat onderzoeken hoe het Eemmeer te 
verdiepen, maar men had ook kunnen starten in het Gooimeer voor de Huizer kust. Het 
Eemmeer valt volledig onder Natura 2000 waardoor verdiepingen daar veel lastiger zijn dan 
in het Gooimeer. Van het Gooimeer is alleen maar een klein deel van de zuidoever Natura 
2000.  
Maar met de nu voorgestelde pro-actieve bestuurlijke inbreng wordt de kans groter dat toch 
als eerste gekozen wordt voor het Gooimeer. Positief daarom het voorstel om het Bottervak 
nu pro-actief aan te melden als experimenteerruimte voor effectievere maaimethoden en 
positief om te experimenteren met verdiepen ten westen van de vaargeul vanuit de Oude 
Haven.   
 
Verdiepen 
Wij roepen al enige jaren, dat verdiepen tot minimaal vier meter de enige structurele 
oplossing is. Goed om te lezen dat dit nu bij de meeste stakeholders is doorgedrongen. 
Positief ook, dat de door ons genoemde prioriteiten zoals Bottervak en westzijde vaargeul 
zijn overgenomen om als eerste aan te pakken.  
  
Tot slot: van ‘in de geest van’ naar ‘maximaal’ 
Wij vinden dit een goede start in de geest van rapport ‘Heldoorn’, maar zien met veel 
belangstelling uit naar de volgende stappen om maximaal zijn rapport uit te voeren en zo 
snel mogelijk te komen tot een goed bevaarbaar Gooimeer 
 
Deze inspraak is namens de volgende clubs: 
 
Brugwachters van de Aanloophaven/WSV De Brug 
Kleine Huizer Roei Vereniging 
Stichting Huizer Botters 
Stichting Gooimeerzeilen 
Stichting Sailability Huizen 
Stichting Scouting Flevo Huizen 
Stichting Vaarkracht 
Watersportvereniging AVOH 
Watersportverenigingen Gooierhaven 


